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PROTOKÓŁ NR VIII.2019 

z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu, 

która odbyła się w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Tłuszczu 

w dniu 10 grudnia 2019r. 

 

Początek: godz. 14:31 

Zakończenie: godz. 16:10 

 

W Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu na stan 15 radnych uczestniczyło 15 radnych, 

co stanowi 100 % składu radnych. 

Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości 

zaproszonych stanowią załączniki Nr 1,2, 3 i 4 do niniejszego protokołu 

 

Ad1. Otwarcia VIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Przewodniczący 

Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając quorum, w związku z czym obrady  

i podejmowane uchwały będą prawomocne. Przewodniczący Rady odczytał 

porządek obrad.  

 

Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia 

do porządku obrad projektów uchwał:  

 

1. w sprawie uchylenia uchwały nr VII.104.2019 Rady Miejskiej  

w Tłuszczu z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia stawki 

dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Tłuszczu na prowadzenie Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w 2020 r.; 

2. w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Tłuszcz 

na rok szkolny 2019/2020; 

3. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu 

na realizację zadania publicznego. 

 

Radny Mirosław Sobczak w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości i skierowanie projektu do prac 

komisji Rady. Dodał, że nie jest określone, czy uchwała ma dotyczyć działek przy 

drodze publicznej czy prywatnej, kto i na jakich zasadach będzie szacował wzrost 
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wartości. Dodał, że zaproponowana wysokość stawki jest zbyt wysoka oraz, 

że warto byłoby się zastanowić nad zwiększeniem dostępności działek, aby 

ściągnąć potencjalnych mieszkańców, a zarazem podatników.  Powiedział, że 

podjęcie uchwały powinno być poprzedzone konsultacjami z mieszkańcami. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosownie wniosek Burmistrza Tłuszcza Pawła 

Bednarczyka.  

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła wniosek Burmistrza Tłuszcza 

Paweł Bednarczyka.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Mirosława 

Sobczaka.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 6 głosach „za”, 8 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” odrzuciła wniosek złożony przez Radnego Mirosława 

Sobczaka.  

 

Ad2. Burmistrza Tłuszcza Paweł Bednarczyk przedstawił sprawozdanie  

z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od dnia 30 października 

2019 roku do dnia 10 grudnia 2019 roku, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Podziękował Wicestaroście Wołomińskiemu Panu Robertowi Szydlikowi za 

działania, które podjął w sprawie przekazania przez Wojewodę Mazowieckiego 

budynku, w którym mieści się siedziba Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji  

w Tłuszczu.  

Wicestarosta Wołomiński Robert Szydlik powiedział, że w sprawę zaangażowani 

byli również Radni Rady Miejskiej w Tłuszczu, którzy są członkami Klubu 

Radnych Prawo i Sprawiedliwość: Robert Pacuszka, Waldemar Sitek, Paweł 

Radzio oraz Mirosław Sobczak. Zadeklarował wsparcie i pomoc w podobnych 

sprawach. Wicestarosta Wołomiński złożył wszystkim zebranym najlepsze 

życzenia bożonarodzeniowe i noworoczne.  

Radny Bogdan Jusiński powiedział, że starania dotyczące przekazania budynku 

zostały rozpoczęte już ok. 10 lat temu przez urzędujących Radnych Rady 

Miejskiej w Tłuszczu.  

Ad3. Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła protokół z VII Sesji Rady 

Miejskiej w Tłuszczu.  

 



3 
 

Ad4. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

 

a) w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od 

nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Paweł Radzio spytał, kto był autorem tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Gajcy powiedział, że projekt został 

złożony przez Burmistrza Tłuszcza.  

 

Radny Waldemar Sitek spytał, jakie będą wpływy do budżetu Gminy Tłuszcz  

z tytułu podniesienia podatków.  

Przewodniczący Rady powiedział, że będzie to kwota ok. 400 tys. zł.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” oraz 4 głosach „przeciw”  podjęła 

Uchwałę Nr VIII.113.2019 w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień  

w podatku od nieruchomości, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

b) w sprawie uchylenia uchwały Nr II.15.2014 r. Rady Miejskiej  

w Tłuszczu z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia dopłat do 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków oraz dopłat do ścieków dowożonych do stacji 

zlewnej z obszaru gminy Tłuszcz 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Waldemar Sitek spytał, jakie będą dochody w przypadku podjęcia tej 

uchwały.  

Skarbnik Gminy Halina Kusak odpowiedziała, że wysokość dopłat na 2020 rok 

została zaplanowana w wysokości: do wody 48 240 zł, do ścieków 

odprowadzanych do kanalizacji miejskiej 111 232 zł, a do ścieków dowożonych 

45 864 zł, co daje łącznie kwotę 205 335 zł.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 9 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VIII.114.2019 w sprawie uchylenia 

uchwały Nr II.15.2014 r. Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 30 grudnia 2014 r.  

w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
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i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz dopłat do ścieków dowożonych do 

stacji zlewnej z obszaru gminy Tłuszcz, załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału 

nieruchomości  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy złożył wniosek o zmniejszenie wysokości 

stawki procentowej z 30% do 20%.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński, powiedział że 

Komisja popiera ten wniosek.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 10 głosach „za”, 4 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” przyjęła wniosek ze zmianami.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 10 głosach „za”, 4 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VIII.115.2019 w sprawie ustalenia 

wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku podziału nieruchomości wraz ze zmianą, załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 w Gminie Tłuszcz 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.116.2019  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 w 

Gminie Tłuszcz, załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

e) w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa na rzecz Gminy Tłuszcz 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.117.2019  

w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa na rzecz Gminy Tłuszcz, załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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f) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.118.2019  

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami, załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

g) w sprawie nadania nazwy ulicy w Postoliskach 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.119.2019  

w nadania nazwy ulicy w Postoliskach, załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

h) w sprawie zmiany uchwały nr XIIN.353.2018 Rady Miejskiej  

w Tłuszczu z dnia 10 stycznia 2018 r. w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na 

terenie Gminy Tłuszcz przez inny niż jednostka samorządu 

terytorialnego organ oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr VIII.120.2019 w 

sprawie zmiany uchwały nr XIIN.353.2018 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 10 

stycznia 2018 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Tłuszcz przez inny 

niż jednostka samorządu terytorialnego organ oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

i) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Tłuszczu na 2020 rok  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.121.2019  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Tłuszczu na 2020 rok, załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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j) w sprawie uchylenia uchwały nr VII.104.2019 Rady Miejskiej  

w Tłuszczu z dnia 29 października 2019 r. w sprawie ustalenia stawki 

dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Tłuszczu na prowadzenie Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.122.2019  

w sprawie uchylenia uchwały nr VII.104.2019 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 

29 października 2019 r. w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu na prowadzenie 

Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w 2020 r., załącznik nr 

15 do niniejszego protokołu. 

k) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Tłuszcz 

na rok szkolny 2019/2020 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.123.2019  

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Tłuszcz na rok 

szkolny 2019/2020, załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

l) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2019  

 

Przewodniczący Rady odczytał zmiany w projekcie uchwały:  

„ §1. W Uchwale Budżetowej na rok 2019 wprowadza się następujące zmiany: 

1.Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetowych o kwotę: 245 690,09 zł 

w tym: 

zwiększenie planu dochodów bieżących 2 591 831,81zł 

zmniejszenie planu dochodów bieżących 142 643,00 zł 

zmniejszenie planu dochodów majątkowych 2 203 498,72 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

2.Dokonuje się zmiany w planie wydatków budżetowych o kwotę: 29 119,09 zł 

w tym: 

zwiększenie planu wydatków bieżących 1 532 305,00 zł 

zmniejszenie planu wydatków bieżących 114 817,00 zł 
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zwiększenie planu wydatków majątkowych 43 500,00 zł 

zmniejszenie planu wydatków majątkowych 1 431 868,91 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 2.  

 

3.Po dokonanych zmianach budżet wynosi: plan dochodów budżetowych  

104 949 829,60 zł 

w tym: 

plan dochodów bieżących 90 143 737,80 zł 

plan dochodów majątkowych 14 806 091,80 zł 

plan wydatków budżetowych 115 878 121,66 zł 

w tym: plan wydatków bieżących 83 467 248,63 zł 

plan wydatków majątkowych 32 410 873,03 zł 

 

§ 2.Ustalasię deficyt budżetu w kwocie 10 928 292,06 zł, który zostanie 

sfinansowany:  

1)w kwocie 10 000 000,00 zł z zaciągniętych kredytów, 

2)w kwocie 928 292,06 zł z wolnych środków jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczeń kredytów  

i pożyczek z lat ubiegłych. 

 

§ 3.Ustala się przychody budżetu w kwocie 11 942 492,06 zł 

w tym:  

 

1)w kwocie 10 000 000,00 zł z zaciąganych kredytów na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu,  

2)w kwocie 1942 492,06 zł z wolnych środków jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczeń kredytów  

i pożyczek z lat ubiegłych z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów i pożyczek w kwocie 1014 200,00 zł i w kwocie 928 292,06 zł na 

sfinansowanie planowanego deficytu. 

 

§4.1.Plan wydatków majątkowych na 2019 rok określa załącznik nr 3 do 

niniejszej uchwały. 

2.Dotacje udzielane w 2019 roku z budżetu podmiotom należącym i nie 

należącym do sektora finansów publicznych określa załącznik nr 4 do niniejszej 

uchwały. 

3.Plan dochodów jednostek oświatowych i wydatków nimi finansowanych  

w 2019 roku określa załącznik nr 5. 

4.Plan dochodów i wydatków związanych z gospodarowaniem odpadów 

komunalnych określa załącznik nr 6. 

5.Plan przychodów i rozchodów budżetu Gminy Tłuszcz na 2019 rok określa 

załącznik nr 7 do niniejszej uchwały. 



8 
 

6.Dochody z opłat i kar za korzystanie ze środowiska oraz wydatki na 

finansowanie zadań Gminy Tłuszcz w zakresie ochrony środowiska określa 

załącznik nr 8 do niniejszej uchwały. 

7.Plan dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej 

oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami określa załącznik nr 9 do 

niniejszej uchwały. 

8.Plan wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej 

oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami określa załącznik nr 10 do 

niniejszej uchwały. 

 

§ 5.Wykonanie Uchwały powierza się Burmistrzowi Tłuszcza. 

 

§6. 1.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i obowiązuje w roku 

budżetowym 2019. 

2.Uchwała podlega ogłoszeniu w trybie przewidzianym dla przepisów prawa 

miejscowego.” 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 glosach „za” oraz 2 głosach „wstrzymuję się” 

podjęła Uchwałę Nr VIII.124.2019 zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz 

na rok 2019 wraz z autopoprawką, załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

m) w sprawie zmiany Uchwały nr II.18.2018 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 

dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2019-2033 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 13 głosach „za” oraz 2 głosach „wstrzymuję się” 

podjęła Uchwałę Nr VIII.125.2019 zmiany Uchwały nr II.18.2018 Rady 

Miejskiej w Tłuszczu z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2019-2033 wraz ze zmianami 

wprowadzonymi w Uchwale Nr VIII.124.2019 Rady Miejskiej w Tłuszczu  

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2019 , załącznik 

nr 18 do niniejszego protokołu. 

n) uchwała budżetowa Gminy Tłuszcz na 2020 rok 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Tłuszcza projekcie uchwały budżetowej Gminy Tłuszcz na 2020 rok oraz opinii 

o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Tłuszcz na 

2020 rok. Skład Orzekający pozytywnie opiniuje przedłożony przez Burmistrza 
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Tłuszcza projekt uchwały budżetowej Gminy Tłuszcz na 2020 rok. Załącznik nr 

19 do protokołu.  

Radny Robert Pacuszka wnosi o umieszczenie w budżecie gminy Tłuszcz na 2020 

rok inwestycji pn. „Przebudowa ul. Przejazdowej na os. Borki” w kwocie 250 tys. 

zł.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy odczytał projekt uchwały.  

Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk odczytał wniosek Radnego Roberta 

Pacuszki sprawie dokończenia budowy ul. Przejazdowej. Dodał, że jest to ważna 

inwestycja i poprosił Radnych o umieszczenie jej w projekcie budżetu.  

Radny Mirosław Sobczak spytał dlaczego inwestycje, które nie zostały 

zrealizowane w danym roku nie są automatycznie planowane do realizacji w roku 

kolejnym.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że jeśli są podpisane umowy na 

realizację danej inwestycji wtedy zostaje zapisana w budżetu na rok następny.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrz Tłuszcza oraz Radnego Roberta Pacuszki.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 4 głosach „za”, 9 głosach „przeciw” oraz 2 głosach 

„wstrzymuję się” odrzuciła wniosek.  

Radna Katarzyna Sadurska złożyła wniosek w sprawie zmniejszenia planu 

wydatków o kwotę 200 000,00 zł na zadanie „Rozbudowa sieci kanalizacji 

sanitarnej na terenie gminy Tłuszcz”.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy poddał wniosek pod głosowanie.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” oraz 4 głosach 

wstrzymuję się przyjęła wniosek złożony przez Radną Katarzynę Sadurską.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy odczytał propozycje zmian w projekcie 

budżetu gminy Tłuszcz na 2020 rok, załącznik nr 20 do protokołu.  

Radny Mirosław Sobczak spytał, dlaczego w projekcie budżetu gminy Tłuszcz 

oraz autopoprawce nie znalazły się inwestycje zgłoszone przez mieszkańców.  

Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że nie da się umieścić wszystkich zgłoszonych 

inwestycji ze względu na ograniczone środki finansowe. Dodał, że żaden  
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z Radnych należących do Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości nie został 

pokrzywdzony podczas planowania budżetu na 2020 rok- Radny Mirosław 

Sobczak otrzymał kwotę 198 tys. zł na budowę wodociągu w Miąsem, Radny 

Paweł Radzio 6 mln zł na rozbudowę sieci wodno- kanalizacyjnej, Radny 

Waldemar Sitek otrzymał kwotę 1,2 mln na budowę kanalizacji, Radni nie 

wyrazili zgody na budowę ul. Przejazdowej na os. Borki, jednak prosił ich o 

wsparcie.  

Radny Mirosław Sobczak poprosił o wskazanie zapisu, gdzie znajdują się środki 

na budowę wodociągu w miejscowości Miąse.  

Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że konkretne kwoty na budowę sieci 

wodociągowej znajdują się w harmonogramie do wniosku złożonego w 

WFOŚiGW.  Jest on wglądu w Wydziale Inwestycji.  

Radny Robert Pacuszka spytał po co odbywają się spotkania przed sesją 

budżetową, skoro podczas niej są łamane wszelkie ustalenia.  

Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk powiedział, że pewne sprawy zostają 

ustalane, jednak ostateczna decyzja zapada podczas Sesji i jest podejmowana 

przez Radę Miejską. Dodał, że wielokrotnie chciał rozmawiać w sprawie 

inwestycji na osiedlu Borki, jednak Radny Robert Pacuszka nie przyjął jego 

zaproszenia.  

Radny Robert Pacuszka powiedział, że zostały złamane ustalenia dotyczące 

przekazania kwoty 53 tys. zł z przeznaczeniem do dyspozycji radnego.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk powiedział, że ostateczna decyzja dotycząca 

zapisów w budżecie gminy należy do Rady Miejskiej.  

Skarbnik Gminy poprosiła, aby zmiany odczytane przez Przewodniczącego Rady 

były załącznikiem do protokołu.  

Radny Waldemar Sitek spytał, jaka kwota pozostaje do dyspozycji Radnego, ile 

wynosi fundusz osiedlowy oraz na jakim osiedlu będzie budowana kanalizacja.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że 7 tys. zł pozostaje do dyspozycji 

radnego, fundusz osiedlowy wynosi 10 tys. zł. Budowa kanalizacji dotyczy  

os. Długa, zaprosił do zapoznania się ze szczegółowym harmonogramem  

i zakresem prac, którym dysponuje.  
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Radny Mirosław Sobczak spytał, w jakim celu zostało wydane zarządzenie 

dotyczące wzoru wniosków do budżetu gminy oraz określenia terminów.  

Burmistrz odpowiedział, że określenie wzorów jest wymogiem ustawowym.  

To w jaki sposób ustala się budżet jest podyktowane przepisami prawa.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie odczytane przez siebie zmiany.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” przyjęła zaproponowane zmiany.  

 

Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za”, 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” podjęła Uchwałę Nr VIII.126.2019 uchwała budżetowa Gminy 

Tłuszcz na 2020 rok wraz ze zmianami, załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

o) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 

2020-2033 

Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy odczytał Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Tłuszcza projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2020-2033. Skład Orzekający pozytywnie 

opiniuje w/w projekt. Załącznik nr 22 do protokołu.  

Radny Waldemar Sitek spytał, czy nie można by użyć innego zapisu w załączniku 

do projektu uchwały, ponieważ do 2023 roku nie będą spłacane kredyty  

i pożyczki. Dopiero w 2024 roku przewiduje się spłatę w wysokości 5 mln zł.  

Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk odpowiedział, że Radni podejmowali 

uchwałę dotyczącą zaciągnięcia pożyczki z WFOŚiGW na kwotę 10 mln zł, która 

jest w 50% umarzalna.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że spłaty kredytów są rozpisane w kolumnie 5.1. 

W każdym roku jest wpisana spłata- od 2024 roku będzie ona wykonywana  

z nadwyżki budżetowej, a do 2023 roku budżet będzie deficytowy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział, że 

dług gminy jest rozpisany na lata i systematycznie spłacany etapami.  

Rada Miejska w Tłuszczu przy 11 głosach „za” i 4 głosach „przeciw” podjęła 

Uchwałę Nr VIII.127.2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tłuszcz na lata 2020-2033 wraz ze zmianami dokonanymi w Uchwale 
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NrVIII.126.2019 uchwała budżetowa Gminy Tłuszcz na 2020 rok, załącznik nr 

23 do niniejszego protokołu. 

p) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu 

na realizację zadania publicznego 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII.128.2019 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 

zadania publicznego, załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Ad5. Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Bogdan Jusiński odczytał plan pracy komisji na 2020 rok, załącznik nr 25 do 

protokołu. Dodał, że Gmina Tłuszcz stawia na wodociągowanie gminy i budowę 

kanalizacji ze środków pochodzących z dofinansowania oraz wykonywanie 

projektów sieci.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Tłuszczu Katarzyna Sadurska odczytała plan pracy komisji na 2020 

rok, załącznik nr 26 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Tłuszczu Tadeusz 

Groszek odczytał plan kontroli komisji na 2020 rok, załącznik nr 27 do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Tłuszczu 

Urszula Pankowska odczytała plan pracy komisji na 2020 rok, załącznik nr 28 do 

protokołu.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Miejskiej w Tłuszczu 

Włodzimierz Romański odczytał plan pracy komisji na 2020 rok, załącznik nr 29 

do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Tłuszczu Adam Kisiel odczytał plan pracy komisji na 2020 rok, załącznik nr 

30 do protokołu.  

Ad6. Wolne wnioski i informacje.  
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Radny Mirosław Sobczak zgłosił interpelacje dotyczące:  

 

- podania daty i kosztów poniesionych przez gminę na zadanie pn. „Wiejski Dom 

Kultury w Miąsem”- wykonanie ław fundamentowych oraz wymurowania 

fundamentów,  

-podania informacji kto odbierał prace związane z odbiorem pokrycia dachu hali 

sportowej w Miąsem, jakie prace zostały przeprowadzone po odbiorze, do kiedy 

wykonawcę obowiązuje gwarancja na wykonane prace przy dachu oraz czy 

gwarancja przedłuża się po wykonanych pracach naprawczych  

-zawarcia porozumienia z Gminą Poświętne na doprojektowanie brakującego 

odcinka drogi na terenie Gminy Poświętne w kierunku Franciszkowa.  

 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek spytał o interpelację złożoną przez 

Radnego Mirosława Sobczaka dotyczącą adaptacji lokalu  Zespole Szkół  

w Miąsem na potrzeby przedszkola. Poprosił o doprecyzowanie przez Radnego, 

o który lokal dokładnie chodzi.  

Radny Mirosław Sobczak powiedział, że chodzi o lokal w budynku szkoły, który 

jest zamieszkiwany przez nauczycielkę.  

 

Radna Urszula Pankowska spytała o datę odbioru mostu w miejscowości 

Dzięcioły.  

Wicestarosta Wołomiński Robert Szydlik odpowiedział, że został 

przeprowadzony odbiór robót, jednak musi być jeszcze przeprowadzony odbiór 

techniczny mostu.  

Radna Urszula Pankowska podziękowała w imieniu mieszkańców za wykonanie 

tej inwestycji. Podziękowała również Burmistrzowi Tłuszcza za wykonanie 

przyłącza wodociągowego do budynku OSP w Dzięciołach.  

 

Radny Waldemar Sitek podziękował kierownictwu Urzędu Miejskiego oraz 

wydziałowi Inwestycji za wykonanie inwestycji w Parku Długa. Dodał, że doszło 

tam do aktów wandalizmu, które zostały zgłoszone przez Krajową Mapę 

Zagrożeń oraz na Policję. Dodał, że z terenu Parku zniknął zalegający przez długi 

czas słup oraz trwa testowanie oświetlenia. Radny złożył wniosek o montaż na 

tym terenie monitoringu oraz podziękował za naprawienie szkód.  

 

Radny Włodzimierz Fydryszek wniósł o wykonanie oznaczeń na sieciach 

gazociągowych miejsc, w których znajdują się zasuwy odcinające dopływ gazu. 
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W ostatnim czasie na ul. Warszawskiej został uszkodzony gazociąg i ok. 40 minut 

trwało szukanie zasuwy, która była zasypana ziemią.  

 

Radny Robert Pacuszka wniósł o informację pisemną dotyczącą wysokości 

nagród dla pracowników Urzędu Miejskiego przekazanych od 1 stycznia 2018r. 

do 10 grudnia 2019r. w dwóch punktach: cały urząd łącznie oraz dla kierownictwa 

urzędu z podaniem ilu osób dotyczy.   

 

Sołtys złożył wniosek o budowę zdroju ulicznego.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że postara się o budowę w 2020 roku.   

 

Radny Mirosław Sobczak spytał, kiedy nastąpi rozwiązanie umowy  

z nauczycielką, która zajmuj lokal w Zespole Szkół w Miąsem.  

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że sprawą zajmuje się Radca prawny  

i w najbliższych dniach zostanie przekazane pismo do nauczycielki zajmującej 

lokal.   

 

Sołtys Kazimierz Blusiewicz powiedział, że składał wniosek o uregulowanie 

stanu prawnego drogi we wsi Waganka. Spytał, czy ta sprawa zostanie 

załatwiona. 

Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że sprawa została przekazana do 

Głównego Specjalisty ds. Infrastruktury Drogowej Pana Piotra Gołosia.  

 

Sołtys Karolina Krzywiecka złożyła wniosek o budowę drogi w miejscowości 

Stasinów z wykorzystaniem dofinansowania zewnętrznego. Spytała, czy zostaną 

złożone dokumenty. Dodała, że droga posiada wszelkie niezbędne dokumenty.  

Burmistrz Paweł Bednarczyk odpowiedział, że musi być zgoda Rady Miejskiej 

na zabezpieczenie środków własnych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział, że 

Komisja uda się w teren, aby sprawdzić stan drogi.  

 

Ad7. Zamknięcia obrad VIII Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał Krzysztof 

Gajcy- Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 (Biuro obsługi Rady). 
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Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 
Protokołowała: 

Aleksandra Borowa 

 


